
Głowno, dn. 31 stycznia 2011 r.
Or.0052/4/2011

Protokół Nr IV/2011
z sesji Rady Gminy Głowno odbytej w dniu 31 stycznia 2011 r.

w sali konferencyjnej Urzędu Gminy Głowno.

Ustawowa liczba radnych – 15
                                                                      Faktyczna liczba radnych 

w dniu odbycia sesji – 15
                                                                                Liczba radnych obecnych – 14

I. Obecni:
- radni według załączonej listy obecności (zał. nr 1),
- Wójt Gminy Głowno Marek Jóźwiak,
- Sekretarz Gminy Głowno Roman Sularz,
- Skarbnik Gminy Głowno Cezara Stokowska,
-  insp.  ds.  infrastruktury  technicznej  w  UG  Głowno  Kazimierz 
Piestrzeniewicz.

Ponadto w sesji uczestniczyli:
               - radni Rady Powiatu Zgierskiego;
                 - Małgorzata Baraniak,
                 - Bogdan Jarota;
               - przedstawicielki Pracowni Planowania Przestrzennego w Łodzi:
                  - Anna Tomczak,
                  - Marta Pastuszka,
                  - Dorota Sowa;
               - przedstawiciel Oddziału Terenowego ARR w Łodzi Adam 
                 Krysicki,  
               - reporter „Wieści z Głowna i Strykowa” Renata Piechut-Machnicka.

II. Porządek obrad.
1.Otwarcie sesji.
2.Przyjęcie porządku obrad.
3.Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4.Informacja  przewodniczących o  pracach komisji  stałych w okresie  od 

ostatniej sesji.
5.  Sprawozdanie Wójta Gminy o działalności między sesjami.
6.  Omówienie  opracowania  planistycznego  „Analizy  funkcjonalno- 

przestrzenne  Gminy  Głowno”  –  podjęcie  uchwały  w  sprawie 
przystąpienia  do  zmiany  Studium  uwarunkowań  i  kierunków 
zagospodarowania przestrzennego Gminy Głowno. 

7.  Informacja Dyrektora Oddziału Terenowego Agencji Rynku Rolnego nt. 
dotacji do materiału siewnego.

8.  Przyjęcie budżetu Gminy Głowno na 2011 rok:



- podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 
   Finansowej Gminy Głowno,
 - podjęcie uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Głowno na 
   2011 rok. 

     9. Omówienie funkcjonowania wodociągów w Gminie i podjęcie uchwały w
          sprawie zatwierdzenia taryf za wodę dostarczaną z urządzeń zbiorowego 
          zaopatrzenia w wodę w Gminie Głowno.

10.Przyjęcie planów pracy Rady Gminy Głowno i komisji stałych rady:
       - podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia planu pracy Komisji 
          Rewizyjnej.

     11.Podjęcie uchwały w sprawie reprezentowania Gminy Głowno w    
     Zgromadzeniu Związku Międzygminnego „Bzura”.

      12.Zapytania i wolne wnioski.

III. Ustalenia.

Ad.1.
                Przewodniczący Rady Gminy Głowno Władysław Mikołajczyk o 
godz.  900 otworzył  IV  sesję  rady  i  po  powitaniu  obecnych  oświadczył,  że 
zgodnie z listą obecności w posiedzeniu uczestniczy 14 radnych (na ustawową 
liczbę 15 radnych), co pozwala na podejmowanie prawomocnych uchwał.

Ad.2.
                 Przewodniczący rady Władysław Mikołajczyk stwierdził, że każdy 
radny  przy  zawiadomieniu  o  sesji  otrzymał  proponowany  porządek  obrad. 
Zapytał, czy odnośnie w/w porządku obrad ktoś ma inne propozycje, uwagi lub 
wnioski. 
Wójt  Gminy  zasugerował,  aby  po  przyjęciu  protokołu  z  ostatniej  sesji  bez 
wprowadzenia  zmian  w  porządku  obrad  dać  możliwość  wypowiedzenia  się 
radnym powiatowym przybyłym na sesję Rady Gminy.
Rada Gminy Głowno przystała na sugestię Wójta Gminy Głowno.
Zmian w porządku obrad nie było, wobec powyższego Rada Gminy Głowno 
przyjęła porządek obrad.

Ad.3.
                 Przewodniczący Rady Gminy Głowno Władysław Mikołajczyk 
stwierdził,  że  protokół  z  III  sesji  odbytej  w dniu  30 grudnia  2010 roku był 
wyłożony  do  wglądu  w  pokoju  nr  14  w  Urzędzie  Gminy  Głowno  i 
zamieszczony na stronie internetowej Urzędu Gminy. Dodał, że żadnych uwag 
dotychczas do niego nie zgłoszono. Zapytał, czy ktoś z radnych pragnie zabrać 
głos w tej sprawie. Głosu nikt nie zabrał, wobec powyższego poddał przyjęcie 
protokołu z III sesji Rady Gminy Głowno pod głosowanie.

2



Rada Gminy Głowno przyjęła protokół z III sesji jednogłośnie 14 głosami „za”- 
na 14 radnych uczestniczących w sesji.
Zgodnie  z  przyjęta  sugestią  wójta  przewodniczący  rady  udzielił  głosu  Pani 
Małgorzacie Baraniak, Radnej Rady Powiatu Zgierskiego.
Pani  Baraniak  poinformowała  zebranych,  że  po  8  latach  ponownie  została 
wybraną radna powiatową.  Dodała,  że dobrych informacji  dla gmin z terenu 
powiatu zgierskiego nie ma, ponieważ w przyjętym przez radę powiatu budżecie 
na  2011  rok  nie  zabezpieczono  środków  na  jakiekolwiek  inwestycje. 
Powiedziała  również,  że  będą  trudności  z  pozyskaniem  środków  na  prace 
publiczne z uwagi na zmniejszenie o 70% środków na działalność Powiatowego 
Biura Pracy. Stwierdziła, że wszystko to, nie daje podstaw do optymistycznych 
prognoz na rok 2011. Zwracając się do zebranych powiedziała, że chciałaby, 
aby to radni Rady Gminy Głowno przekazywali jej, jakich działań oczekują od 
radnych powiatowych. 
Przewodniczący rady stwierdził,  że  głównie będą to  sprawy dotyczące złego 
stanu  dróg  powiatowych  biegnących  przez  Gminę  Głowno  a  także  rowów 
przydrożnych. Dodał, że ze swojej strony pragnie zwrócić uwagę na fatalny stan 
drogi relacji Głowno – Łyszkowice i niedrożnych rowów przy niej w Rudniczku 
i Lubiankowie.
Radny  Bogdan  Anasiak  wskazał  na  zły  stan  drogi  Wola  Lubiankowska  – 
Albinów. Powiedział,  że  co roku do Starostwa zgłaszana jest  do naprawy ta 
droga i nic w tym względzie nie zrobiono. Dodał, że również droga z Karnkowa 
do Bratoszewic nadaje się do remontu a droga w Bronisławowie zalewana jest 
przez  wodę  spływającą  z  pól.  Nawiązał  również  do  rozjeżdżanych  dróg  w 
okolicy Makolic przez ciężkie pojazdy budujące autostradę w tamtym rejonie.
Radny Dałek Mieczysław zgłosił do remontu drogę powiatową biegnąca przez 
Karnków.
Wójt Gminy pytał o przyszłość szkół ponadpodstawowych. Odniósł się również 
do sprawy zadań powierzonych gminie na podstawie porozumień z powiatem. 
Powiedział, że nie może tak być, że na te zadania Gmina otrzymuje od 10 lat 
niezmiennie te same środki w wysokości 9804 zł.
Radny Anasiak poruszył sprawę dowozu uczniów do Zespołu Szkół Licealno-
Gimnazjalnych w Głownie. Powiedział, że są uwagi do organizacji dowozu do 
tej placówki po zaprzestaniu dowożenia przez Gminę Głowno.
Wójt Gminy zapytał, czy Liceum Katolickie rozpocznie swoją działalność od 1 
września 2011 roku.
Pani Baraniak odpowiedziała, że prawdopodobnie tak.
Radny Anasiak zapytał wprost o zamierzenia inwestycyjne powiatu na terenie 
Gminy Głowno. 
Pani Baraniak odpowiedziała, że nie będzie inwestycji, ale Zarząd Powiatu ma 
jednak zamiar na każdej gminie coś jednak zrobić.
Więcej  pytań do Pani Małgorzaty  Baraniak,  Radnej  Powiatu Zgierskiego nie 
było.
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Ad.4.
            Informację  z  prac  Komisji  Rozwoju  Gospodarczego,  Budżetu  i 
Rolnictwa przedstawił jej przewodniczący Bogdan Anasiak. Powiedział, że jego 
komisja odbyła swoje posiedzenie w dniu 10 stycznia br., na którym członkowie 
Komisji  zapoznali się z opracowaniem planistycznym „Analizy funkcjonalno-
przestrzenne Gminy Głowno”, zaopiniowali projekt budżetu Gminy Głowno na 
2011 rok, przygotowali projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia taryf za wodę 
dostarczaną z urządzeń zbiorowego zaopatrzenia w wodę w Gminie Głowno, 
zaopiniowali  projekt  uchwały  w  sprawie  reprezentowania  Gminy  Głowno w 
Zgromadzeniu  Związku Międzygminnym „Bzura” a także opracowali  projekt 
planu  pracy  Komisji  na  2011  rok.  Poinformował  zebranych,  że  „Analizy 
funkcjonalno-przestrzenne  Gminy  Głowno”  przedstawiła  Komisji  Pani  Anna 
Tomczak, z Pracowni Planowania Przestrzennego z Łodzi. Dodał, że Komisja 
po jej szczegółowych wyjaśnieniach i z uwagi na dużą ilość wniosków, które 
wpłynęły  do  Urzędu  Gminy  odnośnie  zmian  w  planie  zagospodarowania 
przestrzennego  gminy  jednogłośnie  opowiedziała  się  za  przystąpieniem  do 
opracowania  zmiany  studium  uwarunkowań  i  kierunków  zagospodarowania 
przestrzennego gminy.
Następnie powiedział,  że Komisja po zapoznaniu się z projektem budżetu na 
2011  rok,  uchwałami  RIO w tym temacie  oraz  dodatkowych  wyjaśnieniach 
Skarbnika  Gminy  pozytywnie  zaopiniowała  projekt  uchwały  w  sprawie 
uchwalenia  Wieloletniej  Prognozy  Finansowej  Gminy  Głowno  i  projekt 
uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Głowno na 2011 rok. Dodał, że 
Komisja  również  pozytywnie  odniosła  się  do  propozycji  wójta  odnośnie 
wysokości  taryf  za  wodę,  które  mają  obowiązywać  w  2011  roku  a  także 
pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w sprawie reprezentowania Gminy 
Głowno w Zgromadzeniu Związku Międzygminnego „Bzura”. Wyjaśnił, że w 
razie nieobecności wójta Gminę Głowno w tym gremium będzie reprezentował 
przewodniczący  rady  Władysław  Mikołajczyk.  Na  koniec  Przewodniczący 
Komisji  Rozwoju  Gospodarczego,  Budżetu  i  Rolnictwa  poinformował 
zebranych,  że  członkowie  Komisji  opracowali  i  przyjęli  swój  projekt  planu 
pracy Komisji na 2011 rok.
Pytań  i  uwag  do  informacji  przewodniczącego  Bogdana  Anasiaka  nie  było. 
Wobec powyższego przewodniczący rady udzielił głosu Radnemu Tomaszowi 
Pieniążkowi.
Na salę obrad przybył Radny Rady Powiatu Zgierskiego Bogdan Jarota. 
Radny Tomasz Pieniążek, przewodniczący Komisji Oświaty, Kultury, Zdrowia i 
Praworządności  poinformował  zebranych,  że  jego  komisja  odbyła  swoje 
posiedzenie w dniu 13 stycznia 20011 r.,  na którym podobnie jak omawiana 
wcześniej Komisja zaopiniowała projekt budżetu Gminy Głowno na 2001 rok, 
zaopiniowała  projekty  uchwał  w  sprawie  zatwierdzenia  taryf  za  wodę 
dostarczaną  z  urządzeń  zbiorowego  zaopatrzenia  w  wodę  i  reprezentowania 
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Gminy  Głowno w Zgromadzeniu  Związku  Mięzygminnego  „Bzura”,  a  także 
przygotowała  plan  pracy  Komisji  na  2011  rok.  Powiedział,  że  członkowie 
Komisji  po  dyskusji  i  dodatkowych  wyjaśnieniach  pozytywnie  zaopiniowali 
projekt uchwały w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej oraz 
projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu Gminy Głowno na 2011 rok z 
wnioskiem o zmianę  zadania  w dziale  „Transport  i  łączność”  – przebudowa 
drogi we wsi Jasionna na przebudowa drogi Rudniczek – Różyce (wniosek 5 
„za”, 1 „wstrzymał się”, 1 „przeciw”). Dodał, że opiniując projekt uchwały w 
sprawie  reprezentowania  Gminy  Głowno  w  Zgromadzeniu  Związku 
Międzygminnego  Komisja  przychyliła  się  do  propozycji  wójta  zawartej  w 
uchwale, aby w razie jego nieobecności Gminę reprezentował w Zgromadzeniu 
przewodniczący rady Pan Władysław Mikołajczyk a opiniując projekt uchwały 
w sprawie taryf za wodę Komisja pozytywnie odniosła się do propozycje wójta 
odnośnie  wysokości  taryf  za  wodę  na  2011  rok  dostarczaną  z  urządzeń 
zbiorowego zaopatrzenia w wodę. Radny Pieniążek poinformował zebranych, że 
członkowie Komisji w toku dyskusji przygotowali swój projekt planu pracy na 
2011 rok, w którym m.in. na wniosek Radnego Dąbka postanowiono odbyć po 
jednym  posiedzeniu  wyjazdowym  w  każdej  gminnej  szkole. Dodał,  że  w 
„sprawach różnych” Wójt Gminy poinformował Komisję o rozpisaniu konkursu 
na dyrektorów zespołów szkół w Popowie i  Lubiankowie (rozstrzygnięcie 28 
stycznia  br.),  podpisaniu  umowy  na  wyłapywanie  i  tzw.  „hotelowanie” 
bezpańskich psów oraz o rozpoczynających się zebraniach sołeckich w sprawie 
wyboru  sołtysów  i  rad  sołeckich  a  także  zebraniach  sprawozdawczo-
wyborczych w gminnych jednostkach OSP. 
Pytań  i  uwag  do  przewodniczącego  Tomasza  Pieniążka  nie  było. 
Przewodniczący rady poprosił o zabranie głosu Radną Marzenę Doardo.
Pani  Marzena  Doardo,  przewodnicząca  Komisji  Rewizyjnej  poinformowała 
zebranych, że jej komisja obradowała w dniu 12 stycznia br. Powiedziała, że 
Komisja na posiedzeniu wysłuchała informację dot. opracowania planistycznego 
„Analizy  funkcjonalno-przestrzenne  Gminy  Głowno”,  po  której  wyraziła 
poparcie  dla  wójta  o  przystąpieniu  do  zmiany  Studium  uwarunkowań  i 
kierunków  zagospodarowania  przestrzennego  Gminy  Głowno.  Dodała,  że 
Komisja  na  posiedzeniu  analizowała  również  projekt  uchwały  w  sprawie 
zatwierdzenia taryf za wodę dostarczaną z urządzeń zbiorowego zaopatrzenia w 
wodę  w  Gminie  Głowno  oraz  funkcjonowanie  wodociągów  w  gminie. 
Powiedziała, że Komisja nie wniosła zastrzeżeń zarówno do projektu uchwały w 
sprawie  wysokości  taryf  za  wodę  jak  i  do  funkcjonowania  wodociągów. 
Powiedziała również, że Komisja pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały w 
sprawie  reprezentowania  Gminy  Głowno  w  Zgromadzeniu  Związku 
Międzygminnego „Bzura” (podobnie jak wcześniej omawiane komisje) a także 
przygotowała swój projekt planu pracy na 2011 rok. 
Uwag i pytań do przewodniczącej Komisji Rewizyjnej nie było. W związku z 
powyższym  przewodniczący  rady  Władysław  Mikołajczyk,  jako  również 
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przewodniczący Komisji ds. Koordynacji Prac Organów Rady Gminy Głowno 
przedstawił  informację  z  prac  tej  komisji.  Powiedział,  że  komisja  zajęła  się 
przygotowaniem i omówieniem tematów obecnej sesji oraz sprawami bieżącymi 
gminy.
Pytań  i  uwag  do  przewodniczącego  Komisji  ds.  Koordynacji  Prac  Organów 
Rady Gminy Głowno nie było.

Ad.5.
               W tym punkcie obrad przewodniczący Rady Gminy poprosił o 
zabranie głosu Wójta Gminy Głowno.
 Marek  Jóźwiak,  Wójt  Gminy  przedstawił  zebranym  informację  o  swojej 
działalności  w  okresie  od  30  grudnia  2010  roku  szczegółowo  omawiając 
spotkania, w których uczestniczył (zał. nr 2 do protokołu).
Radny Tomasz Pieniążek poprosił wójta o interwencję w sprawie złego stanu 
dróg gruntowych we wsi Ostrołęka.
Wójt  Gminy  odpowiedział,  że  na  te  drogi  zostało  już  nawiezione  kilka 
samochodów  materiału,  ale  ze  względu  na  złe  warunki  atmosferyczne 
zaprzestano  tego,  ponieważ  stan  tych  dróg  pogarszał  się  zamiast  poprawiać. 
Dodał, że jak pogoda poprawi się, to wznowi wyrównywanie tych dróg.
Radny  Eligiusz  Dąbek  zasugerował,  aby  ciężki  sprzęt  używany  do  budowy 
odcinka autostrady w rejonie Mąkolic skierować na drogę gruntową z Jasionnej 
do Mąkolic.
Więcej pytań i uwag nie było.
Przewodniczący rady powitał przybyłego na sesje Radnego Powiatu Zgierskiego 
Bogdana Jarotę a następnie poprosił go o zabranie głosu.
Pan Jarota potwierdził słowa Radnej Małgorzaty Baraniak nt. budżetu powiatu 
na  2011  rok.  Stwierdził,  że  jest  nim bardzo  rozczarowany,  bo  będą  i  dobre 
wskaźniki  finansowe  i  dziurawe  drogi.  Odnosząc  się  do  sprawy  podtopień 
powiedział, że w budżecie powiatu zabezpieczono na ten cel 100 tyś. zł na cały 
powiat.  Dodał,  że  ma  dzieję,  że  przepust  w  Bronisławowie  będzie  jednak 
zrobiony a może i zostaną udrożnione rowy przydrożne w Rudniczku.
Wójt Gminy zapytał o zadłużenie Powiatu Zgierskiego.
Pan Jarota odpowiedział, że zadłużenie wynosi ok. 26%.
Radny  Bogdan  Anasiak  zauważył,  że  kwota  zabezpieczona  na  udrożnienie 
rowów jest według niego bardzo mała. Dodał, że za te środki nie da się wiele 
zrobić.
Wójt Gminy zwracając się do Radnego Jaroty powiedział, że chciałby, aby nie 
zapomniał on o drodze we wsi Jasionna, którą już się zajmował.
Pan Bogdan Jarota odpowiedział,  że ma nadzieję, że przy udziale środków z 
Urzędu Marszałkowskiego będzie ona wykonana.
Radny Tomasz Pieniążek zgłosił do remontu drogę powiatową we wsi Ostrołęka 
i odcinek we wsi Kadzielin.
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Radny  Roman  Kopania  poruszył  sprawę  usunięcia  wysokich  poboczy,  które 
uniemożliwiają odpływ wody z dróg. Powiedział, że należy je usuwać.
Pan Bogdan Jarota odpowiedział, że w budżecie powiatu zabezpieczono na te 
sprawy 60 tys. zł.
Więcej uwag, wniosków i pytań nie było.
Wójt Gminy Głowno życzył radnym powiatowym wytrwałości w pracy na rzecz 
Miasta i Gminy Głowno a także zapewnił ich o poparciu Rady Gminy Głowno 
w ich działaniach.
Radny Rady Powiatu Bogdan Jarota podziękował za zaproszenie na sesje oraz 
za życzenia.
Przewodniczący rady Władysław Mikołajczyk ogłosił  5 minutową przerwę w 
obradach.

Ad.6.
         Przewodniczący rady kontynuując obrady po przerwie powitał przybyłe na 
sesję przedstawicielki Pracowni Planowania Przestrzennego z Łodzi w osobach: 
Anna  Tomczak,  Marta  Pastuszka  i  Dorota  Sowa.  Następnie  poprosił  Panią 
Tomczak o zabranie głosu.
Pani Anna Tomczak na wstępie poinformowała zebranych, że co najmniej raz w 
czasie  kadencji  zgodnie  z  ustawą  o  planowaniu  i  zagospodarowaniu 
przestrzennym wójt ma obowiązek dokonać analiz zmian w zagospodarowaniu 
przestrzennym gminy i przedstawić wyniki analiz radzie gminy. Dodała, że na 
wniosek wójta takie opracowanie zostało wykonane przez jej firmę z uwagi na 
fakt,  że  mieszkańcy  mają  potrzeby  w  zakresie  budowy  domów,  o  czym 
świadczy 101 wniosków o zmianę w planie, które wpłynęły do Urzędu Gminy. 
Powiedziała,  że  opracowanie  jest  również  niezbędne  w  razie  przystąpienia 
gminy  do  wykonania  studium  do  planu.  Następnie  omówiła  poszczególne 
analizy z opracowania planistycznego.
Następnie Pani Dorota Sowa omówiła środowisko przyrodnicze Gminy Głowno, 
które rzutowało na wykonane opracowania.
Przewodniczący rady zapytał, czy są jakieś plany województwa odnośnie drogi 
Głowno  -  Łyszkowice  w  związku  z  planowanym wjazdem na  autostradę  w 
Łyszkowicach. 
Pani Tomczak odpowiedziała, że nic jej w tej sprawie nie wiadomo.
Wójt Gminy powiedział,  że będzie zorganizowana debata publiczna na temat 
studium uwarunkowań i  kierunków zagospodarowania  przestrzennego Gminy 
Głowno.  Dodał,  że  chciałby,  aby  radni  mieli  wiedzę,  że  Gmina  mając  plan 
zagospodarowania przestrzennego jest w bardzo dobrej sytuacji, ponieważ jest 
podstawa  do  wydawania  decyzji  np.  na  budowy  domów.  Na  marginesie 
poinformował  radnych,  że  wpłynęła  do  niego  prośba  od  Związku 
Międzygminnego „Bzura” o wydanie decyzji na budowę linii energetycznej od 
stacji „trafo” we wsi Jasionna do planowanej inwestycji w Piaskach Bankowych 
(zakładu zagospodarowania odpadów komunalnych). Powiedział, że decyzji na 
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budowę tej linii nie wydał. Na zakończenie swojej wypowiedzi zaapelował do 
radnych  o  podjęcie  uchwały  w  sprawie  przystąpienia  do  zmiany  Studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Głowno.
Pytań i uwag nie było.
Przewodniczący  rady  odczytał  a  następnie  poddał  pod  głosowanie  projekt 
uchwały w w/w sprawie.
Rada  Gminy  Głowno  podjęła  uchwałę  w  sprawie  przystąpienia  do  zmiany 
Studium uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy 
Głowno 14 głosami „za”, na 14 radnych uczestniczących w sesji (zał. nr 3 do 
protokołu).

Ad.7.
            Przewodniczący rady powitał przybyłego na sesje przedstawiciela 
Oddziału  Terenowego  Agencji  Rynku  Rolnego  w  Łodzi  Pana  Adama 
Krysickiego, któremu następnie udzielił głosu. 
Pan  Adam Krysicki  na  wstępie  przedstawił  zebranym ogólną  informację  nt. 
działalności ARR, poczym szczegółowo omówił działania Agencji w zakresie 
dotacji do materiału siewnego. Powiedział m.in., że wnioski na dotacje można 
już  składać,  a  25  czerwca  to  termin  ostateczny  składania  wniosków. 
Poinformował zebranych, że dotacja do ha zbóż wynosi  100 zł,  do ha roślin 
strączkowych – 160 zł i 500 zł do ha ziemniaków. Dodał, że dotacja nie może 
przekraczać 7500 euro w ciągu trzech lat.
Radny Dąbek odnosząc się do kwot mlecznych zapytał, czy Agencja odkupi od 
rolnika kwoty mleczne, jeżeli ten chciałby się ich zrzec.
Pan Krysicki odpowiedział, że ARR nigdy nie kupowała kwot mlecznych, tylko 
dawała rekompensaty. Dodał, że teraz to nie funkcjonuje.
Następnie  Pan  Krysicki  odpowiadał  na  pytania  radnych  dotyczące 
indywidualnych spraw.
Po wyczerpaniu się  pytań przewodniczący rady podziękował  Panu Adamowi 
Krysickiemu za przybycie a następnie ogłosił 5 minutową przerwę w obradach.

Ad.8.
             Skarbnik Gminy Cezara Stokowska przypomniała zebranym, że ustawa 
o  finansach  publicznych  wprowadza  w  2011  roku  szereg  zmian  i  nowych 
dokumentów  do  opracowania.  Dodała,  że  jednym  z  nich  jest  Wieloletnia 
Prognoza  Finansowa,  która  obejmuje  rok  budżetowy  i  3  następne  lata. 
Wyjaśniła,  że  przepisy  o  Wieloletniej  Prognozie  Finansowej  mają  na  celu 
zmusić  władze  samorządowe  do  nowoczesnego  zarządzania  w  dobie 
decentralizacji finansów publicznych i przystosowania przepisów dot. finansów 
do obowiązujących w Unii Europejskiej. Powiedziała, że Wieloletnia Prognoza 
Finansowa ma formę uchwały rady gminy i podobnie jak uchwałę budżetową 
wójt przedstawia radzie i Regionalnej Izbie Obrachunkowej do 15 listopada a 
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RIO wydaje opinię. Dodała, że opinia RIO odnośnie opracowanej WPF Gminy 
Głowno na lata 2011- 2020 jest pozytywna.
W  związku  z  faktem,  że  Wieloletnia  Prognoza  Finansowa  była  omawiana 
szczegółowo  na  posiedzeniach  komisji  stałych  rady,  uwag  i  pytań  nie  było. 
Wobec  powyższego  przewodniczący  rady  odczytał  a  następnie  poddał  pod 
głosowanie projekt uchwały w w/w sprawie.
Rada  Gminy  Głowno  podjęła  uchwałę  w  sprawie  uchwalenia  Wieloletniej 
Prognozy  Finansowej  Gminy  Głowno  14  głosami  „za”,  na  14  radnych 
uczestniczących w sesji (zał. nr 4 do protokołu).
Następnie  Wójt  Gminy  Głowno przedstawił  informację  nt.  projektu  budżetu 
Gminy Głowno na 2011 rok (zał. nr 5 do protokołu).
Pytań i uwag nie było.
W związku z powyższym przewodniczący rady odczytał a następnie poddał pod 
głosowanie projekt uchwały w sprawie uchwalenia budżetu na 2011 rok.
Rada Gminy Głowno podjęła uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu Gminy 
Głowno na  2011 rok 14  głosami  „za”  –  na  14 radnych  biorących udział  w 
głosowaniu (zał. nr 6 do protokołu).
Wójt  Gminy  Głowno  podziękował  radnym  za  zaufanie  do  jego  propozycji 
budżetu dodając, że będzie się starał wykonać go jak najrzetelniej.

Ad.9.
          W tym punkcie porządku obrad Kazimierz Piestrzeniewicz, insp. ds.  
infrastruktury  technicznej  w  UG  Głowno  omówił  pokrótce  funkcjonowanie 
wodociągów  w  gminie  a  następnie  przedstawił  propozycję  wójta  odnośnie 
wysokości taryf za wodę na 2011 rok oraz kalkulację finansową w tym zakresie.
Temat był szeroko omawiany na posiedzeniach komisji stałych w związku z tym 
uwag i pytań nie było.
Wobec  powyższego  przewodniczący  rady  odczytał  projekt  uchwały  w  w/w 
sprawie a następnie poddał pod głosowanie.
Rada Gminy Głowno podjęła uchwałę w sprawie zatwierdzenia taryf za wodę 
dostarczaną z urządzeń zbiorowego zaopatrzenia w wodę w Gminie Głowno 14 
głosami „za”, na 14 radnych uczestniczących w obradach i głosowaniu (zał. nr 7 
do protokołu).

Ad. 10.
              Przewodniczący rady poprosił przewodniczących komisji stałych rady 
o  przedstawienie  projektów  planów  pracy  swoich  komisji  na  2011  rok  a 
następnie przedstawił projekt planu pracy Rady Gminy Głowno na bieżący rok. 
Pytań, uwag i wniosków ze strony radnych nie było.
Rada Gminy Głowno przyjęła plany pracy Komisji  Rozwoju Gospodarczego, 
Budżetu  i  Rolnictwa,  Komisji  Oświaty,  Kultury,  Zdrowia  i  Praworządności, 
Komisji ds. Koordynacji Prac Organów Gminy i Rady Gminy Głowno na 2011 
rok (plany pracy załączone do protokołu – zał. nr 8).
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Radna  Marzena  Doardo  przedstawiła  zebranym projekt  planu  pracy  Komisji 
Rewizyjnej.
Pytań nie było.
Przewodniczący rady odczytał projekt uchwały w sprawie przyjęcia planu pracy 
Komisji Rewizyjnej a następnie poddał go pod głosowanie.
Rada Gminy Głowno podjęła uchwałę w w/w sprawie 14 głosami „za”, na 14 
radnych głosujących (zał. nr 9 do protokołu).

Ad.11.
             W tym punkcie obrad Sekretarz Gminy Roman Sularz wyjaśnił powód 
przedłożenia  radzie  projektu  uchwały  w  sprawie  reprezentowania  Gminy 
Głowno w Zgromadzeniu Związku Międzygminnego „Bzura”.
Bez pytań i uwag ze strony radnych (projekt był omawiany na posiedzeniach 
komisji stałych rady).
Przewodniczący  rady  odczytał  a  następnie  poddał  pod  głosowanie  projekt 
uchwały w w/w sprawie.
Rada  Gminy  Głowno  podjęła  uchwałę  w  sprawie  reprezentowania  Gminy 
Głowno w Zgromadzeniu Związku Międzygminnego „Bzura” 13 głosami „za”, 
na 13 radnych biorących udział w głosowaniu (zał. nr 10 do protokołu).

Ad.12.
             W tym punkcie  porządku obrad przewodniczący  Rady  Gminy 
Władysław  Mikołajczyk  poprosił  zebranych  o  zadawanie  pytań,  zgłaszanie 
uwag  i  wniosków  odnośnie  spraw  bieżących  dotyczących  gminy  i  jej 
mieszkańców.
Sekretarz Gminy Roman Sularz poinformował zebranych, że szkolenie radnych 
obecnej kadencji odbędzie się prawdopodobnie w 2 lub 3 weekend marca br.
Radny  Eligiusz  Dąbek  zaapelował  w  imieniu  mieszkańców  Makolic  o 
postawienie dwóch przystanków w tej wsi dla dzieci oczekujących na autobus 
szkolny.
Radny  Jerzy  Cybulski  poinformował  wójta,  że  jest  zgoda  jednego  z 
mieszkańców  wsi  Piaski  Rudnickie  na  oddanie  części  gruntów pod  budowę 
drogi gminnej w tej wsi.
Radny  Piotr  Kierus  poinformował  wójta  o  uszkodzonym  przystanku 
autobusowym przy drodze nr 14 w miejscowości Kadzielin, który według niego 
stwarza zagrożenie dla ludzi i z tego powodu powinien być rozebrany.
Radny Tomasz Pieniążek zgłosił  potrzebę naprawy (wymiany) przepustu pod 
drogą we wsi Ostrołęka (przy strażnicy OSP).
Przewodniczący  rady  zgłosił  uszkodzenie  nawierzchni  (dziura)  drogi 
Lubianków – Dmosin (przy lesie).
Radny  Roman  Kopania  poruszył  sprawę  zagospodarowania  budynku  po 
Bibliotece Publicznej we wsi Wola Zbrożkowa.

10



Radny Eligiusz Dąbek zaapelował o rezygnację z dofinansowywania lokalnego 
pisma  „Echo  Głowna”  i  w  to  miejsce  samodzielne  wydawanie  biuletynu  z 
informacjami o Gminie Głowno.
Radny Mieczysław Dałek poinformował wójta, że spadło bocianie gniazdo tzw. 
bocianiec i potrzebna jest interwencja w tej sprawie. 
Więcej uwag, pytań i wniosków nie było. 
Wobec powyższego oraz wobec wyczerpania porządku obrad przewodniczący 
Władysław Mikołajczyk o godz. 1425 zakończył IV sesję Rady Gminy Głowno.
Na tym protokół zakończono.

Protokół sporządził: Obradom przewodniczył:
                                                                                     
Ireneusz Furga Władysław Mikołajczyk
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